
Behandling: Framsatt av Spørsmål Behandling FSK Progresjon Status

Saksnr 12/20 EVENTUELT - Nr 5 - 

FORMANNSKAPET 27.01.20

Thorheim (KL) sak om kommunale torg og parker – utleieregulativ skal opp til ny 

behandling. 

Rådmannen presiserte at saken er trukket ikke utsatt. Rådmannen må se på 

saken administrativt og bruke tid på å kartlegge og avklare ulike elementer i 

saken i større grad enn det som fremgår av saksfremstillingen. Det kan derfor 

ikke per nå sies om saken vil komme opp til ny behandling.

KST- 093/21 Vedtak:

Det fremmes ny sak hvor 

innspill fra råd og utvalg 

innarbeides i saken.

Ny sak behandles direkte i 

kommunestyret.

Pågår. 

FSK 25.01.21 - 007/21 Samlesak 

for spørsmål (pkt 6)

Ordfører Ordfører orienterte om at kommunene i Rogaland fikk et brev fra Stavanger 

kommune hvor kommunene blir invitert til å delta i et samarbeid om energi 

hvor målsettingen er at energi i enda større grad skal være fokusområde i 

Rogaland og at Stavanger kan bli en energihovedstad.

Ordfører oppfattet formannskapsmedlemmene som positive til prosjektet og at 

Karmøy kommune bør vurdere å gå inn i samarbeidet. Ordfører ba rådmannen 

utarbeide sak som kan fremlegges for formannskapet så snart som mulig.

Oversendt rådmannen Pågår

04.10.21 - 098/21 Samlesak for 

spørsmål (pkt. 3)

Grønningen 

(SP)

spørsmål om bussruter på Karmøy. Torvastad sitt busstilbud ble lagt om, hvor 

intensjonen var at man skulle øke bruken av kollektivtilbudet. Grønningen 

ønsket svar på erfaringene rundt omleggingen, herunder om det er blitt en 

økning i antall busspasassjerer, slik som fylket så for seg ved omleggingen.

Svar utarbeides til et senere møte. Pågår

04.10.21 - 098/21 Samlesak for 

spørsmål (pkt. 6)

Levinsen (UA) brev fra Karmøy Hundeklubb som ønsker et nytt klubbhus. Det har vært prøvd 

og fått til en dialog med kommunen om leie av bygg.

Rådmannen sjekker og svarer opp i et notat i neste formannskapsmøte. Pågår

04.10.21 - 098/21 Samlesak for 

spørsmål (pkt. 7)

Thorheim (KL) ønsket informasjon om den økonomiske siden for Gismarvik Næringspark ved 

at det er oppført vindmøller. Hva får næringsparken ut av dette økonomisk? 

Hva koster det å ha vindmøller stående? Er det sikkerhetssoner som er satt 

rundt selve vindmøllene/turbiene i forhold til blant annet iskast som igjen får 

betydning for salg/videreutvikling av de resterende næringsarealene?

Rådmannen kommer tilbake med svar på dette i et av de neste møtene. Må ta kontakt med 

næringsparken

25.10.21 - 102/21 Samlesak for 

referatsaker

RS 221/21 Søknad om økonomisk støtte - FIRST LEGO League (FLL) 

Haugalandet 2021

Formannskapet ønsker et notat om erfaringer med prosjektet etter gjennomført 

FIRST LEGO League (FLL) Haugalandet 2021.

Rapport er bestilt fra rektor 

på Skudenes barneskole

Sjekker med rektor i Skudenes 

om det er laget en rapport

30.05.22 - 68/22 Samlesak for 

spørsmål pkt 1

Thorheim (KL) Thorheim (KL) ønsket status for prosjekt utescene i Kopervik. Det utarbeides 

et notat til kommunestyret om status og fremdrift i saken.

30.05.22 - 68/22 Samlesak for 

spørsmål pkt 2

Levinsen ® Levinsen (R) viste til sak vedr. bruk av engangsplast som i møtet 12.11.2018 

ble lovet tatt opp til behandling i 2019. Det utabeides et notat om dette til 

kommunestyret.

FERDIG
FSK 25.01.21 - 6/21 Samlesak for 

referatsaker - 001/21 Søknad om 

støtte til ungdomsbedriften 

Empathy

Brekke 

Jakobsen (AP)

Det bes om en orientering om hva som gjelder i forhold til 

ungdomsbedriftene, hvilken rolle har ungt entreprenørskap, hva er det 

Karmøy kommune bidrar med fra før.

Rådmannen utarbeider notat og gir orientering om hvilke ordninger man har i Karmøy 

kommune så snart det lar seg gjøre.

Utført Notat sendt juni 2021

FSK 19.04.21 - 33/21 - samlesak 

for spørsmål

Andersen (AP) status på Haugaland Brann og redning IKS. Rådmannen utarbeider et notat hvor det orienteres skriftlig om dette til neste 

møte i formannskapet.

Utført Notat sendt juni 2021

FSK 19.04.21 - 33/21 - samlesak 

for spørsmål

 Brekke 

Jakobsen (AP

Viste til at kommunen er tildelt midler til sommerskole i forbindelse 

med koronapandemien. Ønsket informasjon om status for planlagt 

gjennomføring. 

Kommunalsjef for oppvekst og kultur, Bjørn Andersen, viste til at dette er 

under arbeid, og at det skal legges frem et notat i hovedutvalg oppvekst og 

kultur 21.04.21. Ordfører ber om at notatet ettersendes til neste møte i 

formannskapet.

Utført Status gitt 

FSK 19.04.21 - 33/21 - samlesak 

for spørsmål

Nilsen (H) utviklingen ifm utbygging av aldershjem på Spanne Rådmannen utarbeider et notat for å informere om status for arbeidet med 

utbygging av aldershjem på Spanne. Thorheim (KL) ba om tillegg til notatet: 

Status for areal og pris ved forhandlingene om ekspropriaosjon, og hvor langt 

arbeidet er kommet i forhold til aktuelle funksjoner.

Utført Notat sendt juni 2021

FSK 19.04.21 - 33/21 - samlesak 

for spørsmål

Medhaug (H) ønsket status som interkommunal legevakt. Rådmannen inntar dette i samme notat som for Haugaland Brann og redning 

IKS.

Utført Notat sendt juni 2021

FSK 19.04.21 - 33/21 - samlesak 

for spørsmål

Midtun (FRP)  Nytt sykehjem i Skudeneshavn. Ønsket en utredning for kriteriene for 

valg av tilbyder i forbindelse med anbudspapirene til sykehjem i 

Skudeneshavn. Vil det at det eventuelt er få lokale selskaper som kan 

oppfylle kravene kunne medføre utsettelser.

Ordfører viste til at det utredes et kort notat som sendes ut ifm neste møte i 

formannskapet.

Utført Notat sendt juni 2021

BESTILLING FRA FORMANNSKAPET



FSK 03.05.21 - 40/21 - samlesak 

for spørsmål, nr 8

Brekke 

Jakobsen (AP)

viste til sak FSK- 004/ 21 hvor det ble gjort vedtak om at det skulle innarbeides 

midler til dagsturhytteprosjektet i budsjett for 2022 og administrasjonen ble 

delegert ansvar for plassering og plan for drift. I den anledningen ønsker en 

informasjon om hvor langt en er kommet i forslag til plassering og plan for 

gjennomføring og drift

Rådmannen svarte: Rådmannen har ingen detaljer i saken per i dag. Dette blir svart ut 

i kommende møte i formannskapet, 31. mai.

Utført Notat sendt juni 2021

FSK 31.05.21 - 052/21 Samlesak 

for spørsmål (pkt 2)

Andersen (AP) viste til ny renovasjonsløsning for kommunen, og ønsket orientering/avklaring 

over muligheter for nedgravde løsninger for leilighetskomplekser eller større 

borettslag

Rådmannen svarer ut spørsmålet i notat til neste møte i formannskapet. Utført Svart ut i notat - FSK 28.06.21

FSK 14.06.21 - Samlesak for 

spørsmål (pkt 4)

Andersen (AP) viste til tidligere etterspurt notat om nedgravde renovasjonsløsninger, og 

ønsket status.

Det utarbeides et notat til neste møte i formannskapet, 28.06.21. Utført Svart ut i notat - FSK 28.06.21

FSK 31.05.21 - 052/21 Samlesak 

for spørsmål (pkt 3)

Brekke 

Jacobsen (AP)

viste til tildeling av midler til Karmøy kommune som skulle være et tilbud for 

eldre. Karmøy ble tildelt kr 80 000, og kommunen skal samarbeide med 

frivillighetssentralen og næringsforeninger. Ber om avklaring for bruk av 

midlene i kommunen.

Rådmannen bekreftet at folkehelsekoordinator og næringssjefen arbeider sammen 

om dette. Spørsmålet svares ut i notat til neste møte i formannskapet.

Utført Tilbudet er gjennomført.

FSK 31.05.21 - 052/21 Samlesak 

for spørsmål (pkt 5)

Thorheim (KL) Med hjemmel i kommuneloven §11-3 krever medlemmene Thorheim (KL), 

Wisnæs (H) og Medhaug (H) sak til behandling i formannskapet vedrørende 

temaet om fysioterapeuter og leger kan arbeide til de har oppnådd en alder 

av 75 år med driftstilskudd fra kommunen. Saken bes lagt frem i møte i 

formannskapet 21.juni 2021 og videre i kommunestyret 21. juni eller 28. juni 

2021.

Thorheim (KL) vil ta initiativ til å samle nødvendig antall signaturer (minst 15 Side 27 

av 27 kommunestyrerepresentanter) til at saken blir satt på sakskartet til møte 

kommunestyret.

Utført Sak behandlet og vedtatt i 

kommunestyret i september 

2021.

FSK 14.06.21 - Samlesak for 

spørsmål (pkt 5)

Nilsen (H) viste til juridisk betraktning ifm Karmsund Havn og Kopervik Havn, samt KPMG 

Side 9 av 9 rapporten som ble bestilt av Haugesund kommune.

Det utarbeides et notat til neste møte i formannskapet, 28.06.21. Utført Gjennomført. Kontrollutvalget 

har bestilt forvaltningsrevisjon 

om temaet. 

FSK 30.08.21 - 081/21 Samlesak 

for spørsmål (pkt. 1)

Hansen (SV) viste til minnesmerket til Asbjørn Sunde, og ønsket en midlertidig plassering 

ved minnesplaten til Arquebus ved rådhuset

Administrasjonen forsøker å finne en verdig midlertidig plassering av minnesmerket 

til Asbjørn Sunde.

Utført Gjennomført. Plassert utenfor 

rådhuset midlertidig.

FSK 30.08.21 - 081/21 Samlesak 

for spørsmål (pkt. 2)

Medhaug (H) ønsker en oversikt om hvilke avgrensninger eller ev. innskrenkning det er gjort 

i tilbud til eldre under pandemien.

Rådmannen utarbeider notat til møte i formannskapet i september. Utført Gjennomført. Svart ut i notat i 

FSK 27.09.21

FSK 30.08.21 - 081/21 Samlesak 

for spørsmål (pkt. 5)

Hansen (SV) viste til mottatte bekymringsmelding fra tillitsvalgt for sykepleierforbundet om 

utfordringer med innbyggertilbud og personellmangel på helsestasjoner i 

kommunen.

Ordfører ber om at administrasjonen tar kontakt med tillitsvalgt for å finne en løsning 

på utfordringen.

FSK 27.09.21: Rådmannen 

opplyste at det er avholdt et 

møte hvor hovedtillitsvalgt, 

plasstillitsvalgt,

hovedverneombud, 

helsesjef og kommunalsjef 

deltok, og at det er dialog.  

Ferdig.

Ferdig



Behandling: Framsatt av Spørsmål Behandling Status

FERDIG

KST 07.03.22 - RS 16/22 - 

Anmodning om uttalelse - 

Danielsen ungdomsskole 

Haugesund AS - 996678644 - 

søknad

etter friskoleloven

Hansen (SV) Kommunestyret ber om at administrasjonen utarbeider et forslag 

til høringsuttalelse innen angitt tidsfrist.

Forslag fremsatt av Hansen (SV) ble enstemmig vedtatt. Svart ut i KST mai 22

BESTILLING FRA KOMMUNESTYRET



Dato sist Framsatt av: Tilhører sak: Forslag Behandling KST Behandling FSK Progresjon Status

KST 19.10.20 Løndalen (KL) KST 141/20 Samlesak 

for spm

Administrasjonen bes utrede Ulike ordninger og tilskudd for solceller på 

nybygg Ulike solcellepaneler som kan fungere som erstatning for 

takplater Ulike fordeler ved solceller på energivennlige bygg

Oversendt 

formannskapet uten 

realitetsbehandling

Hansen (SV) ønsker 

tilbakemelding fra Haugaland 

kraft om dette er lønnsomt, 

og ønsker en plan for

hvordan dette skal 

gjennomføres. 

Oversendelsesforslaget ble 

tatt til orientering.

Utredning fra adm. er 

påbegynt. Formannskapet vil 

invitere Haugaland Kraft til å 

avholde en orientering ang 

solceller og bruk/lønnsomhet 

rundt dette.

Notat til KST

KST 14.12.20 Grindvold 

(MDG)

181/20 Ny 

gjenvinningsstasjon

 1. Videre planlegging av nytt avfallsanlegg skal inkludere bruktbutikk 

og et system for et skattekammer hvor det er mulig for besøkere å 

kjøpe/plukke med seg ting som kan gjenbrukes, for eksempel 

materialer.  2. Videre planlegging av nytt avfallsanlegg skal inkludere 

etablering av solcellepanel på takene. 

Oversendelsesforslag 

oversendes uten 

realitetsbehandling

FSK 25.01.21 - Oversendt 

rådmannen uten 

realitetsbehandling

Kommer som egen sak. Ref KST 

04.02.22 sak 35/22

Pågår. Mulighet for gjenbruk på den nye stasjonen Da kommunestyret 

gikk inn for heltak, ble rådmannen bedt om å se på muligheten for 

gjenbruk i miljøparken. Gjenbruk er etterspurt av innbyggerne, og er i 

tråd med den gjeldende retningen innen avfallshåndtering i Norge. 

Gjenbruk bidrar til avfallsreduksjon og er et viktig grep i 

sirkulærøkonomien. Selv om gjenbruk betyr noe merarbeid, kan det på 

sikt være lønnsomt. Dette skyldes en kombinasjon av salg av varer og 

ikke minst sparte utgifter til transport og behandling dersom 

gjenstandene sendes som avfall. Miljømessig har det uten tvil en positiv 

effekt. På nasjonalt nivå diskuteres det nå om det skal bli krav til 

gjenbruksløsninger på norske gjenvinningsstasjoner. Gjenbruk er derfor 

godt i tråd med målet i avfallsstrategien om kraftig forbedring av 

miljøaspektet. Rådmannen har sett på gjenbruksmuligheter, og vil utrede 

en sak på muligheten for et gjenbrukstorg på opptil 300 m2 i midten av 

stasjonen. Detaljene er ikke utredet, men det presiseres at heldekkende 

tak er et viktig premiss for å få til en slik løsning

KST 08.02.21 Krog (MDG) 009/21 Samlesak for 

spørsmål

Det foreslås derfor følgende: · Godtgjørelse for bruk av sykkel, eller det 

å gå, likestilles med bruk av bil i det kommunale møteregulativet. Side 

17 av 17 Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten 

realitetsbehandling.

Oversendt 

formannskapet uten 

realitetsbehandling

Oversendt rådmannen for 

utarbeiding av sak

Politisk sekretariat skriver sak. Pågår

KST 21.06.21 Andersen (AP) 058/21 Investeringssak 

ladestasjoner til 

kommunale el-biler

Arbeiderpartiet, Fremskrittspartiet, Kristelig folkeparti, Senterpartiet og 

Venstre ber rådmannen og Adm vurdere mulighetene for å tilrettelegge 

for at kommunen får flere ladestasjoner for el - biler tilgjengelig i 

kommunen. Dette bes vurderes i forlengelsen av etablering av planlagt 

ladestasjon i Skudeneshavn.

Oversendt 

formannskapet uten 

realitetsbehandling

Oversendt rådmannen for 

utarbeiding av sak

Pågår pågår

KST 21.06.21 Hult (AP 058/21 Investeringssak 

ladestasjoner til 

kommunale el-biler

1. Administrasjonen kommer tilbake med ny sak om hurtigladere i 

områdene hvor det skal etableres ladestasjoner. 2. Administrasjonen 

skal sjekke MULIGHETSSTUDIER FOR BÆREKRAFTIG UTVIKLING AV 

KOPERVIK, ÅKREHAMN OG SKUDENESHAVN for å få innspill til hvor 

ladestasjoner bør plasseres. Hurtigladere skal ikke begrenses til 

Kopervik, Åkrehamn og Skudeneshavn 3. Sjekke med kommersielle 

aktører for samarbeid i utplassering av hurtigladere. Det bør være store 

synergieffekter ved å samarbeide om infrastrukturen 4. Søke Enova om 

støtte til infrastruktur.

Oversendt 

formannskapet uten 

realitetsbehandling

Oversendt rådmannen for 

utarbeiding av sak

Pågår Teknisk lager nytt notat

KST 21.06.21 Grindhaug (KRF) 061/21 Salg av tidligere 

Håland skole

Rådmannen bes se på muligheten for å opprette et kommunalt 

eiendomsselskap som skal ha følgende oppgaver: Ansvar for å forvalte 

(selge/utleie) kommunale bygg som ikke lenger brukes av kommunen. 

Sammen med andre aktører utvikle slike eiendommer for senere å 

selge seg ut av prosjektene. Strategisk utvikling av boligområder med 

hensikt å skape vekst rundt allerede eksisterende infrastruktur og 

fortette våre byer/bygder iht. føringene gitt i ATP for Haugalandet. 

Dette bør ses på som en del av arbeidet med samfunnsplanen.

Oversendt 

formannskapet uten 

realitetsbehandling

Oversendt rådmannen for 

utarbeiding av sak

Pågår Pågår

KST 20.09.21 Endresen (FRP) 098/21 5108 - Dovamyr 

og Skogvegen - 

sluttbehandling

For å forbygge alvorlige trafikkulykker ber kommunestyret om at det i 

nærmeste fremtid blir utarbeidet en sak om tekniske løsninger for å få 

fysisk sperret Dovamyrsvegen for ulovlig gjennomgangstrafikk.

Oversendelsesforslaget 

ble enstemmig 

oversendt hovedutvalg 

teknisk og miljø.

Oversendelsesforslaget var en 

del av vedtaket når saken  (i 

teknisk)  ble sendt tilbaketil 

adm for ny behandling.

Sendt tilbake fra politisk. Pågår.

OVERSENDELSESFORSLAG



KST 18.10.21 Rønnevik (MDG) 111/21 Rullering av 

handlingsprogrammet 

Temaplan for idrett og 

fysisk aktivitet 2022-

2025

Å legge til rette for flere turløyper og friluftsanlegg vil uten tvil være en 

god investering – også etter koronapandemien. I tråd med anbefaling 

fra organisasjonen Norsk friluftsliv ber kommunestyret 

administrasjonen om å vurdere muligheten for å: 1) utarbeide en 

kommunal turruteplan (sti- og løypeplan) 2) utrede behov for å 

prioritere anlegg for friluftsliv, herunder stier og løyper, i kommunens 

fordeling av spillemidler. Lenke: https://norskfriluftsliv.no/wp-

content/uploads/2020/04/Oppdatert-Planstrategi2020- guide.pdf

Rønneviks 

oversendelsesforslag 

oversendt hovedutvalg 

oppvekst og kultur uten 

realitetsbehandling.

Oppvekst og kultur har hatt 

denne saken, og videresendt 

den til teknisk.

Pågår

KST 07.02.22 Rønnevik (MDG) 008/22 Utreiing av 

helsekonsekvensar frå 

miljøfaktorer på Husøy - 

Helsekonsekvensutreiin

g

Karmøy kommunestyre ber rådmann gjøre rede for hva som er status 

for de ulike klager som har kommet inn de seneste 5 år, om de har vært 

saksbehandlet, og hvilke resultater som er oppnådd så langt. 

Kommunestyret ber rådmannen undersøke muligheter for samarbeid 

innen miljørettethelsevern med nabokommuner, og/eller IKS i 

sørfylket.

Oversendt 

formannskapet uten 

realitetsbehandling

Saken oversendes rådmannen 

og ber om at sak framlegges 

for politisk behandling innen 

utgangen av 2022. Pågår.

Pågår

FSK 21.02.22 Hansen (SV) 018/22 Samlesak for 

referatsaker (RS 19/22: 

Svar på 

oversendelsesforslag 

fremsatt av MDG - 

14.12.20)

E-post fra MDG v/Dag Helge Rønnevik videresendes rådmannen og en 

ber om at det blir utarbeidet et forslag til hva som er den beste 

nærdemokratiske modellen for Karmøy kommune.

Oversendt rådmannen. Pågår

FSK 21.02.22 Hansen (SV) 019/22 Samlesak for 

spørsmål (nr. 2)

Karmøy kommune ønsker å utrede muligheten for, i likhet med mange 

andre kommuner, å tilby månedlig fakturering av kommunale avgifter 

til sine innbyggere.

Oversendelsesforslaget 

ble oversendt 

rådmannen.

Utredninger er startet opp. 

Arbeid pågår.

Pågår

KST 07.03.22 Levinsen (UA) 027/22 Samlesak for 

referatsaker (RS 9/22: 

Sykefravær 4. kvartal 

2021)

Det ønskes sak til arbeidsmiljøutvalg som spesifikt ser på hvordan 

sykefravær kan reduseres

Oversendelsesforslaget 

ble oversendt 

formannskapet uten 

realitetsbehandling.

Enstemmig oversendt 

arbeidsmiljøutvalget.

Oversendt AMU

KST 07.03.22 Løndalen (KL) 027/22 Samlesak for 

referatsaker (RS 11/22: 

Årsmelding 

Møteplassen - 2021)

Kommunestyret ber Rådmann verne om stillinger i forebyggende 

virksomhet rettet mot barn og unge, om det oppstår fremtidige 

samfunnskritiske situasjoner. Eksempler her er helsesykepleiere på 

skoler, helsesøstertjeneste, folkehelse koordinator og SLT koordinator 

mm.

Oversendelsesforslaget 

ble oversendt 

formannskapet uten 

realitetsbehandling.

Enstemmig oversendt 

rådmannen.

Ses på i forbindelse med 

evaluering av 

pandemiarbeidet.

Ses på i sammenheng med evaluering av pandemiarbeidet

KST 04.0422 Hult (UA) 041/22 Samlesak for 

spørsmål

1. Midler fra parkeringsfondet benyttes til å oppgradere enveiskjøring i 

østre ende av gågaten i Kopervik som ble åpnet for enveiskjøring i 2018. 

Administrasjonen begynner på dette arbeidet straks for å hindre farlige 

situasjoner og tilrettelegge for økt sentrumshandel. 2. Midler brukes i 

forbindelse med byutvikling 

Oversendelsesforslaget 

ble oversendt 

formannskapet uten 

realitetsbehandling.

Ordfører foreslo at 

oversendelsesforslaget 

oversendes rådmannen og 

vurderes i det pågående 

byutviklingsarbeidet i 

Kopervik. Enstemmig 

oversendt rådmannen.

Parkeringsstrategi kommer 

opp til politisk behandling ifm 

arbeidet med kommunens 

arealdel.

KST 04.0422 Mannes (KL) 041/22 Samlesak for 

spørsmål

I lys av utviklingen på Gismarvik Næringspark bes sak "Eikjevegen" i sin 

helhet tas opp til ny behandling. 

Oversendelsesforslaget 

ble oversendt 

formannskapet uten 

realitetsbehandling.

Ordfører foreslo at 

oversendelsesforslaget 

oversendes rådmannen og 

vurderes i det pågående 

arbeidet med områdeplanen 

for Kolnes/Eikje/Skre. 

Enstemmig oversendt 

rådmannen.

KST 04.0422 Aamelfot (AP) 041/22 Samlesak for 

spørsmål

.Aamelfot (AP) viste til ny «Særavtale om arbeidstid for lærere (SFS 

2213)» som er reforhandlet og ber rådmannen vurdere de utfordringer 

denne gir mht ressurser i grunnskolen fra start av kommende skoleår.

Oversendelsesforslaget 

ble oversendt 

formannskapet uten 

realitetsbehandling.

Ordfører foreslo at saken 

oversendes rådmannen for 

sak til behandling i 

hovedutvalg oppvekst og 

kultur. Enstemmig oversendt 

rådmannen.

Tenkt svart ut muntlig i HOK 25.5.22

KST 09.05.22 Hult (UA) 50/22 - Samlesak for 

spørsmål

Tema: kommunale tomter Oversendelsesforslaget 

ble oversendt 

formannskapet uten 

realitetsbehandling.

Saken ble enstemmig 

oversendt rådmannen for 

utarbeidelse av sak.

KST 09.05.22 Hop (AP) 50/22 - Samlesak for 

spørsmål

Ber om at administrasjonen ser på muligheten for å bytte tittel fra 

rådmann til kommunedirektør.

Oversendelsesforslaget 

ble oversendt 

formannskapet uten 

realitetsbehandling.

Saken ble enstemmig 

oversendt rådmannen for 

utarbeidelse av sak.



KST 09.05.22 Krog (MDG) på 

vegne av Krog, 

Borg (KL) og 

Hult (UA)

50/22 - Samlesak for 

spørsmål

Det foreslås at Rådmannen evaluerer i hvilken grad dagens slag ord i 

Karmøy kommune; «Kommunen som vil at du skal lykkes», fungerer 

etter intensjonene, og om det kunne være aktuelt å endre dette til et 

annet slagord som kan kommunisere kommunens verdier på en bedre 

måte.

Oversendelsesforslaget 

ble oversendt 

formannskapet uten 

realitetsbehandling.

Saken ble enstemmig 

oversendt rådmannen for 

utarbeidelse av sak.

KST 09.05.22 Krog (MDG) på 

vegne av Krog, 

Borg (KL) og 

Hult (UA)

50/22 - Samlesak for 

spørsmål

For at oversendelsesforslag og interpellasjoner får en behandling som 

er dokumenterbar, foreslås det at det vedtas rutiner som sikrer at 

forslagstiller(e) får en skriftlig tilbakemelding fra administrasjonen på 

de problemstillinger og forslag som ligger i de nevnte initiativ.

Oversendelsesforslaget 

ble oversendt 

formannskapet uten 

realitetsbehandling.

Saksprotokoll fra 

formannskapets behandling 

av oversendelsesforslag 

legges på referatlisten til 

kommunestyret.

KST 09.05.22 Brekke 

Jakobsen (AP)

50/22 - Samlesak for 

spørsmål

Kommunen tar kontakt med en naturlig samarbeidspartner(e) slik at vi 

sammen kan lage et arrangement og heise regnbueflagget ved 

Rådhuset en av dagene mellom 16.-19.juni, gjerne lørdag.

Oversendelsesforslaget 

ble oversendt 

formannskapet uten 

realitetsbehandling.

Saken ble enstemmig 

oversendt rådmannen for 

utarbeidelse av sak.

FERDIG

FSK 25.05.20 Levinsen (SV) Saknr. 61/20   

EVENTUELT - 

FORMANNSKAPET 

25.05.20 nr 8

Det ønskes en anløpsavgift med hjemmel i havne og farvannssloven slik 

at det kan settes av midler til å ivareta beboernes interesse i forhold til 

ulovlig forurensing. Dette kan være en 3.myndighet som en varsle 

stasjon som håndterer innkomne klager og følger opp. 

Oversendt rådmannen 

uten 

realitetsbehandling

Teknisk svarer ut i notat notat sendt ut

FSK 02.03.2020 - 

SAK 22/20 

(Oversendelses

forslag 6)

Nils W Krog 

(MDG) 

Saknr 11/20 – 

EVENTUELT - 

KOMMUNESTYRET 

10.02.20.

Administrasjonen bes utarbeide følgende: En oversikt over kommunale 

bygg som egner seg for installasjon av solcellepanel. Et overslag over 

kapitalbehov, potensiale for strømproduksjon og mulige 

støtteordnigner for installasjon av solvellepanel/anlegg på egnede 

kommunale bygg. Resultatene må være tilgjengelig for neste års 

budsjettbehandling, slik at eventuelle investeringsbehov kan ivaretas i 

budsjettet for 2021.»

Oversendelsesforslaget 

ble oversendt 

formannskapet uten 

realitetsbehandling.

Nilsen (AP) foreslo å 

oversende forslaget til 

rådmann. Votering: Forslag 

fremsatt av Nilsen (AP) ble 

enstemmig vedtatt.

Blir svart ut ifm pilotbudsjett. 

Omtales i teksten.

Svart ut i handlingsprogrammet

KST 02.06.20 Levinsen (SV) Saknr. 66/20   

REGIONALE 

REISELIVSMIDLER 

1. Det bes om at administrasjonen får til en bedre avfall håndtering 

rundt populære naturområder på Karmøy, som offentlige badestrender 

og turismemagneter.                 2. Det bes gjøres en orientering hva som 

er status for opprydning på Visnes området og hva som er planen videre 

her med et tidsspekter.

Oversendt 

formannskapet uten 

realitetsbehandling

Forslaget oversendes 

rådmannen og Friluftsrådet 

Vest, med en forventning om 

at det følges opp 

umiddelbart.

dette er fulgt opp mhp 

friluftsrådet, de er ikke 

overskudd(tilgjengelige midler) 

etter rydding på Visnes. Dette 

er skogsforvaltning som dert 

også er utført i Jupadalen 

samtridig

Svart ut

KST 15.06.20 Gaard (H) Saknr. 81/20   

KOMMUNAL 

SELVSKYLDNERKAUSJO

N FOR LÅN (…)

Karmøy kommune tar initiativ til å se på om man i samarbeid med 

idrettslagene kan komme med tiltak som begrenser utslipp av 

kunstgress. Karmøy kommune er positive til å dekke kostnadene ved 

tiltakene. 

Oversendt 

formannskapet uten 

realitetsbehandling

Ønsker samarbeid mellom 

idrettslagene og kommunen 

for å finne ut hvilke 

kunstgressbaner Karmøy 

kommune har. Deretter finne 

ut kostnad for kartlegging. 

Oversendes rådmannen. 

Omtalt i temaplan for idrett og fysisk aktivitet - KST i mai

KST 15.06.20 Levinsen (SV) Saknr. 81/20   

KOMMUNAL 

SELVSKYLDNERKAUSJO

N FOR LÅN (…)

Karmøy kommune ser også på andre miljøvennlige alternativer til 

kunstgress som idrettslagene kan benytte seg av. 

Oversendt 

formannskapet uten 

realitetsbehandling

Oversendes rådmannen og 

følger samme sak som 

fremsatt fra Gaard (H

Omtalt i temaplan for idrett og fysisk aktivitet - KST i mai

KST 16.11.20 Hansen (SV) KST 146/20 Disponering 

av utbetaling fra 

havbruksfondet 2020

Kommunestyret ber om en sak om hvordan Havbrukfondets intensjoner 

best kan bli ivaretatt av Karmøy kommune

Oversendelsesforslag 

oversendes uten 

realitetsbehandling

Svart ut i handlingsprogrammet



KST 14.12.20 Krog (MDG) 175/20 Bevilgning av 

midler til 

mulighetsstudie for 

Skudeneshavn, 

Åkrehamn og Kopervik 

For å få en bedre balanse i dette forholdet ber kommunestyret 

administrasjonen om følgende: 1) Sett i gang prosess for å lage 

stedsanalyser / mulighetsstudier for tettstedsentrene og 

«satellitttettstedene» i kommunen, på lik linje med de tre byene. Dette 

er i følge reginonalplan for Haugalandet og kommuneplan for Karmøy 

følgende tettsteder: Avaldsnes, Vormedal, Kolnes, Sandve, Syre, 

Kvalavåg, Sund, Skår, Bygnes og Håvik. (Norheim må også tas med her, 

dersom ikke innlemming i byutviklingsprosjektet jf. sak 175/20). 2) 

Utarbeid og legg fram for kommunestyret en gjennomgang av hvordan 

kommunen opp gjennom årene har jobbet med lokalsamfunnsutvikling, 

blant annet i tilknytning til ulike nærmiljøgrupper. Administrasjonen 

bes også beskrive hvilken kontaktflate de har med ulike aktører i de 

mange tettstedene per i dag. En slik utredning vil være et viktig bidrag 

til arbeidet med ny kommuneplan, på lik linje med de foreslåtte 

mulighetsstudiene til de tre byene, og berører spesielt bærekraftsmål 3, 

11 og 17 om god helse, bærekraftige byer og samfunn og samarbeid. 

Oversendelsesforslag 

fremsatt av Krog (MDG) 

oversendt uten 

realitetsbehandling. 

FSK 25.01.21 - Oversendt 

rådmannen uten 

realitetsbehandling

Svart ut i notat 21.03.22. 

KST 21.06.21 Lindtner (SP) 050/21 

Budsjettkonsekvenser 

av koronautbruddet per 

1. tertial

Senterpartiet foreslår en ekstra revisjon vedr kommunens kostnader og 

håndtering ifm covid 19.

Oversendt 

formannskapet uten 

realitetsbehandling

Grønningen (SP) fremmet 

forslag om å komme tilbake 

til saken etter pandemien. 

Formannskapet ønsker en 

orientering når samfunnet er 

tilbake til normal drift igjen 

etter pandemien.

Oversendelsesforslaget ble tatt til etterretning.

KST 28.06.21 Netland Kolstø 

(AP)

082/21 Samlesak for 

spørsmål

Det er ønskelig med med flere kommunestyremøter, samt en 

tidsramme for hvor lenge møtene skal vae. Videre ønskes det at det 

prioriteres tid for å stille spørsmål i møtene. Dette ønskes som et 

oversendelsesforslag.

Oversendelsesforslaget 

oversendes 

formannskapet uten 

realitetsbehandling.

Oversendelsesforslaget 

oversendes rådmannen og 

vurderes i forbindelse med 

utarbeidelse av møteplan for 

2022.

Forslag til møteplan sendt ut.

KST 20.09.21 Krog (MDG) 100/21 Samlesak for 

referatsaker

I lys av at vintrene trenden er mildere vintre med mindre snø ønsker 

MDG Karmøy derfor at administrasjonen vurderer behovet og 

kost/nytte for bruken av brøytestikker i kommunen. Formålet med 

denne vurderingen er at man forhåpentlig vis kan redusere eller helt å 

slutte å sette ut brøytestikker i hele eller deler av kommunen. I tillegg 

ønsker MDG Karmøy at administrasjonen utreder muligheten for bruk 

av mer miljøvennlige brøytestikker i annet materiale enn plast. For 

eksempel bambus, hvis det vurderes at brøytestikker er nødvendig å 

bruke fremover. Hvis Karmøy kommunestyre går inn for å gjøre noe 

med dette kan vi altså minke plastforsøplingen og spare penger 

samtidig!

Oversendt 

formannskapet uten 

realitetsbehandling

Saken oversendes 

rådmannen for videre 

behandling.

Svart ut i notat

KST 18.10.21 Hagland (KL) 115/21 Samlesak for 

spørsmål

Karmøy Hundeklubb har i mange år hatt,på det gamle idrettsanlegget 

på Avaldsnes,en leieavtale om bruk av kjellersalen,til klubbaktivitet og 

inngjerdet uteareal til opptrening av hunder og hundeeiere.Bygget eies 

av Karmøy Kommune og Avaldsnes Idrettslag,med en halvpart 

hver.Bygget er i dag i en slik forfatning at det ikke kan brukes til 

hundeklubbens aktiviteter,uten at taket tettes og fuktskader 

utbedres.Før klubben starter nødvendig renovering av bygget,ønsker de 

en langsiktig leieavtale, slik at de har en trygghet for at investeringene 

blir fornuftige,sett i forhold til leietid. Forslag. Det inngåes langsiktig 

leieavtale med Karmøy Hundeklubb om leie av de samme arealer som 

før.Avtalen forutsetter at,aktuell del av bygget renoveres slik at det blir 

en sunn,bra og trygg plass å være.Dagens reguleringsstatus,endres fra 

formål barnehage til idrettsformål,før

Haglands forslag 

oversendt 

formannskapet uten 

realitetsvotering.

Oversendelsesforslaget 

fremmet av Hagland (KL) ble 

oversendt rådmannen for 

videre oppfølging.

Ferdig



KST 15.11.21 Løndalen (KL) KST sak 125/21 

Samlesak for spørsmål

Vi foreslår at LOS stillingen omgjøres fra et barnevernstiltak til 

lavterskel tilbud, der ungdom, foreldre og andre kan ta direkte kontakt 

med tiltaket. Årsaken til dette er at vi ønsker å forenkle prosessen og 

gjøre tiltaket lettere tilgjengelig for de som trenger det. Målgruppen til 

Losen er ungdom i alderen 11 – 24 år som står utenfor, eller står i fare 

for å havne utenfor, skole og arbeid. Innsatsen skal særlig rettes mot 

ungdom med behov for ekstra støtte for å bedre sin tilknytning til skole, 

arbeid eller annen hensiktsmessig aktivitet (Direkte sitat fra Bufdir). I 

Karmøy kommune er LOS stillingen organisert under 

barneverntjenesten og tiltak fra LOSEN forutsetter en undersøkelsessak 

i barnevernet og det er nødvendig at undersøkelsen fører til et vedtak 

om hjelpetiltak etter barnevernsloven. Noe som er kostnadskrevende 

for kommunen og belastende for familiene. Ser en til LEON prinsippet i 

samfunnet der en skal ha støtte etter laveste effektive innsatsnivå, vil 

det være rimelig at dette tiltaket er et lavterskeltilbud, der en ikke 

trenger å få opprettet en aktiv barnevernssak for å få hjelp. Dette er 

også i tråd med de endringene barnevernet i Karmøy har vært 

gjenstand for de siste årene, der flere barn skal få støtte fra andre 

instanser og terskelen for å kvalifisere for et vedtak etter 

barnevernsloven er betydelig hevet. En undersøkelsessak kan oppleves 

belastende og hever terskelen for å søke hjelp. Dette medfører at ved å 

gjøre tiltaket om til lavterskel, vil det senke terskelen for å søke støtte. 

Tiltaket kan da inngå i kommunens samlede apparat der leger, lærere, 

foreldre og ungdommen selv kan ta kontakt og få vurdert om dette 

tiltaket kan være det riktige for ungdommen. Forslaget medfører også 

en harmonisering i forhold til Haugesund kommunes organisering av 

Los stillingen, som der er omgjort til fast stilling og fungerer som et 

lavterskeltilbud. Vi ønsker tidligintervensjon slik at ungdommen kan 

Ordfører viste til at 

Løndalen er fast 

medlem i hovedutvalg 

helse og omsorg, og 

burde dermed fremmet 

oversendelsesforslaget 

i rette utvalg. 

Oversendelsesforslaget 

oversendes uten 

realitetsbehandling

Oversendt hovedutvalg helse og omsorg

KST 13.12.21 Levinsen (UA) KST sak 141/21 nr. 3. 1. Karmøy kommune gir alle innbyggere x kroner til alle innbyggere 2. 

Karmøy kommune gir x kroner til alle husstander med uføre/ 

minstepensjonister/ enslige med barn i hjemmet. 3. Karmøy kommune 

sender bekymringsmelding til regjeringen over den feilslåtte 

energipolitikk som gir økte strømpriser til innbyggerne. 4. Karmøy 

kommune ber kommunedirektør og ordførerne i eierkommunene gå i 

dialog med de andre eierkommunene i Haugaland kraft med 

forventninger om at Haugaland Kraft tar det forventede ekstraordinære 

utbyttet fra Haugaland Kraft i 2022, og bruker pengene til å hjelpe 

innbyggerne med strømregningen i januar.

Oversendt 

formannskapet uten 

realitetsbehandling

Svart opp som melding til regjeringen, ref. behandling i FSK.

FSK 21.02.22 Thorheim (KL) 019/22 Samlesak for 

spørsmål (nr. 3)

Thorheim (KL) viste til avisartikkel om lyder fra kraftlinjer, og uttalelser 

fra Haugaland Kraft vedr. saken. Thorheim (KL) ønsker at kommunen 

ber om at dette prioriteres, og at linjene omlegges innen to år.

Ordfører oversender 

oppfordringen videre til 

Haugaland Kraft, på 

vegne av 

formannskapet.

Svart ut av ordfører.

FSK 21.02.22 Hansen (SV) 019/22 Samlesak for 

spørsmål (nr. 5)

5. Hansen (SV) viste til protokollen fra sist møte i formannskapet hvor 

det under samlesak for referatsaker ble votert over om saken skulle tas 

opp til behandling. Over 1/3 av medlemmene motsatte seg behandling 

av saken, og stiller spørsmål om saken dermed ikke skulle vært tatt opp 

til behandling. Dette er praktisert ulikt, og det ønskes redegjørelse for 

korrekt behandling.

Politisk sekretariat 

utarbeider et notat til 

neste møte i 

formannskapet med 

redegjørelse for 

håndtering av slike 

saker.

Svart ut i notat.

KST 07.03.22 027/22 Samlesak for 

referatsaker (RS 11/22: 

Årsmelding 

Møteplassen - 2021)

1. Karmøy kommune setter av 2 millioner til tiltak rettet mot 

forebygging blant barn og unge. Midlene slås sammen med de 5 

millionene som formannskapet satte av til møteplasser. 2. 

Kommunestyret ber rådmann gjøre rede for hvordan folkehelseplan og 

oversikt folkehelse legges Side 13 av 15 til grunn når budsjett 

utarbeides.

Oversendelsesforslaget 

ble oversendt 

formannskapet uten 

realitetsbehandling.

Enstemmig tatt til 

etterretning.

Ble tatt til etterretning.



á



Møtedato Framsatt av Tema / Spørsmål Status

KST 07.03.22 Thorheim (KL) Hva er statusen for behandling av områdeplan for Kolnes? Ikke svart ut i møtet 

pga tidsmangel.

BESVARTE 
KST 10.05.21 Asbjørn Eik-Nes (V) 1. Hvorfor er det ikke sett frem klima- og miljøkrav i bilanbudet?2. Hvorfor er ikke klima og miljø vekta i 

konkurransegrunnlaget?3. Har de folkevalgte mulighet til å oppdatere/ korrigere anbudsgrunnlaget? 4. 

Mener ordføraren at et slikt anbud er i tråd med kommunen sin ambisjon om å bli en 

nullutslippskommune?

Ikke svart ut i møtet 

pga tidsmangel. 

Besvares på e-post. 

KST 07.02.22 Mannes (KL) 1) Hvilke budsjett er det satt til vedlikehold og utbedring av gatebelysning og er det for lavt budsjett? 2) 

Hvorfor tar det flere måneder, midt i mørketiden, å få utbedret innmeldte mørklagte gatelys? 3) Når en 

ringer HK og ber om å få grunn for at det tar så lang tid så henvises det til kommunen, betyr det at 

Karmøy Kommune bremser utbedringen pga økonomi? 4) Jeg mener vi ikke kan være kjent med at så 

mange gatelys er ute av drift, i verste fall blir det en årsak til alvorlige ulykker som påkjørsler. Hva vil 

ordfører gjøre for å få fortgang i vedlikehold av gatebelysning i kommunen vår?

Ikke svart ut i møtet 

pga tidsmangel. 

Besvares på e-post. 

KST 07.02.22 Mannes (KL) Vedr oppgraderinger og etablering av rundkjøring i veakrossen på veasletta (F547): *Når en først er i 

gang med gravearbeid for ny rundkjøring skal det ikke mye ekstra arbeid til for å plassere en undergang 

for myke trafikanter i samme operasjon, hvorfor ikke gjøre det beste av en situasjon å få på plass 

undergang med det samme?

*Hvis det ikke er mulig å få en undergang med i samme operasjon som ny rundkjøring, hva skal til for å 

kunne øke sikkerheten for myke trafikanter ved å få en undergang i dette området på et senere 

tidspunkt?

Ikke svart ut i møtet 

pga tidsmangel. 

Besvares på e-post. 

KST 07.02.22 Thorheim (KL) Vedr NRK-reportasje om ektefelle på sykehjem: 1. Hvordan skal verdighetsgarantien forstås i Karmøy 

kommune med hensyn til ønske fra en ektefelle om å bo sammen med den andre som bor på sykehjem 

slik tilfellet var i reportasje i NRK 26/27.januar ?

2. Hvilke rutiner gjelder for kommunikasjon med den eldre delen av vår befolkning i tilfeller som vist i 

NRK sin reportasje med hensyn til involvering av pårørende? Er rutinene fulgt i det viste tilfelle?

3. Har Statsforvalteren endret sin prinsipielle forståelse over tid om hva Verdighetsgarantien innebærer 

i forhold til kommunikasjon med Karmøy kommune?

Ikke svart ut i møtet 

pga tidsmangel. 

Besvares på e-post. 

SPØRSMÅL TIL ORDFØRER 2021/2022



KST 07.03.22 Levinsen (UA) Nedgangen i hummarbestanden er endå større enn hva ein tidligere har trudd. Ny studie syner 

at bestanden gjekk ned hele 92 prosent mellom 1928 og 2019. De siste årene har mange 

kommuner opprettet hummerreservat, og i dag er det ca. 40 områder fordelt over hele landet. 

En internasjonal studie fra Havforskningsinstituttet som ble publisert i april 2020 viser at 

marine bevaringsområder for hummer sikrer mangfoldet i bestanden. Det fanges 200 tonn 

hummer langs norskekysten hvert år. På tross av nye bestemmelser for hummerfiske i 2017, 

har bestanden fortsatt å minske og er i dag på et historisk lavmål. Hummerreservatene legger 

til rette for en større bestand, hvor større og mer fruktbare individer får leve. Det har også blitt 

påvist en positiv virkning på de omkringliggende områdene, ved at egg, larver og store 

individer driver ut av bevaringsområdet. De positive effektene av bevaringsområder for 

hummer har ført til at Fiskeridirektoratet har oppfordret alle kommuner med sjølinje og 

hummerbestand til å opprette egne hummerreservater.  SPM: Hva gjør kommunen i dag for å 

sikre en bærekraftig hummerbestand i Karmøy kommune? Vil kommunen følge 

Fiskeridirektoratets oppfordring og etablere ett eller flere bevaringsområder for hummer?

Ikke svart ut i mars-

møtet pga 

tidsmangel. Besvart i 

møtet 09.05.22 

under sak 50/22


